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Vesienhoidon yhteistyöryhmät

• perustettiin jo kesällä 2005
• kaksi, kolme kokousta vuodessa
• erittäin laaja kokoonpano
• tähän mennessä työ on ollut tutustumista 

ja vesipuitehallintoa ja –hallintaa
• ilmapiiri kohtelias ja varovainen
• yritykset siirtyä puhumaan vesiasioista on 

tähän mennessä torjuttu



  

Vesienhoidon aluetilaisuus 2007 
UUS:ssa

• Tunnelma hyvä ja täynnä odotusta,
• Nykytilan esittely ja tietämys hyvä,
• Teemakohtainen jako paikallaan 

vesienhoidon laajuuden takia, vaikkakin
- on keinotekoista ja sitoo ideointia
- syntyy toistoa, koska  

ongelmaratkaisut ovat usein samoja,



  

Vesienhoidon aluetilaisuus 2007 
UUS:ssa

• Keskeisten vesiensuojelukysymysten 
ratkaisuista keskusteltiin, kokemuksia 
vaihdettiin ja ideoita heitettiin,

• Ehdotuksia käytännön toimenpiteistä 
ongelmien poistamiseksi, vastuista tai 
kustannuksista ei juurikaan puhuttu,

• Toimenpiteiden toteuttamiskelpoisuuden, 
yhteistyötarpeiden tai alueellisen 
kohdentamisen arviointia ei ollut, 



  

Vesienhoidon aluetilasuus 2007 
UUS:ssa

• Laaja ja monipuolinen sidosryhmä- 
työskentely hyvä, mutta erilaiset ennakko-
odotukset vaikeutti vesiasioiden tehokasta 
käsittelyä,

• Työ vasta alkamassa, vielä kuntien 
ympäristöhallinto ehtii mukaan 
vaikuttamaan vesiasioiden hoitoon.



  

Muutama ”heitto” tärkeistä asioista

• Pienruoppaukset meren ja järvien rannoilla 
saatva hallintaan,

• Haja-asutuksen talousjätevesien käsittely,
• Jokien esteiden poistaminen ja 

korjaaminen,
• Riittävän laajojen kosteikkoalueiden 

perustaminen hyödyntäen olemassa olevia 
vanhoja kuivatussuunnitelmia,

• Valtakunnalliset valvontaviikot.  


